#### RENAISSANCE SHANGHAI ZHONGSHAN PARK HOTEL

Renaissance Shanghai Zhongshan Park Hotel - A Marriott Luxury & Lifestyle Hotel. We have the proud distinction of being the tallest Renaissance hotel in the world, and our building is integrated with offices and a large shopping complex, offering guests easy access to many recreation opportunities. We're also ideally situated in the downtown district of Shanghai, China, with a unique location over the Zhongshan Park Metro Station Lines 2, 3, and 4; Shanghai Hongqiao International Airport is 18 minutes away via train. Settle in to one of our 667 deluxe hotel rooms and suites, which offer warm decor and helpful amenities; some also offer awe-inspiring views of downtown Shanghai. Sample flavorful dining at one of our on-site restaurants, enjoy room service in the privacy of your accommodations, or plan an event in our Ballroom - one of the largest in downtown Shanghai. We invite you to discover the Renaissance Shanghai Zhongshan Park Hotel!

Room Category	ISAKOS Conference Rate
Deluxe Room	CNY1300+(one breakfast)
	CNY1400+(two breakfast)



#### Notes:

- 1. The above room rates subject to 16.6% nservice charge & VAT per room per night
- 2. The above room rates are inclusive of one or two buffet breakfast
- 3. Extra breakfast cost CNY180+16.6% service charge
- 4. Hotel provide daily once send-off shuttle bus during stay period for guest attend meeting from hotel to Shanghai International Sourcing Promotion Center.

## 上海龙之梦万丽大酒店

上海龙之梦万丽大酒店-世界最高的地标式万丽酒店。 位置独特,紧邻英式公园,独特的 60 层大楼可观赏上海全景,已成为一个现代化的标志。 距上海虹桥机场不足 15 分钟车程,与中山公园地铁站直接毗连。 上海龙之梦万丽大酒店(地标酒店)拥有 684 间豪华客房,第 25 层设有令人惊叹的空中大堂,套房包括独有的复式套房,第 58 层和第 59 层还设有顶级的双层行政楼层酒廊。 酒店以创新的餐厅概念为特色: Azur 餐厅供应沿海欧式美食,Celadon 餐厅提供东南亚美食体验。 此外,酒店的咖啡酒廊 Zpark 咖啡厅还供应各式特色咖啡、新鲜出炉的糕点和精选系列美食。

房间类型	ISAKOS 会议特惠价
豪华客房	CNY 1300+(包含一份早餐)
	CNY1400+(包含两份早餐)

- 1. 以上价格为人民币价格,每间房/晚需另加收 16.6%服务费
- 2. 以上房价均包含一份或两份早餐
- 3. 额外早餐价格为: CNY180+16.6% 服务费
- 4. 酒店每天将安排一班上海跨国采购中心穿梭巴士



#### RENAISSANCE SHANGHAI YANGTZE HOTEL

Located in the heart of Hongqiao, Renaissance Shanghai Yangtze Hotel, a Marriott Luxury & Lifestyle Hotel, is your home away from home. Merely a walk away from top exhibition centres and close to major national and international corporations, it is strictly business blend with pleasure in the most convenient of ways. For meetings and conferences, the hotel offers over 2000 square meters of banquet space, all equipped with the latest meeting solutions technology including a brand new state-of-the-art Yangtze Ballroom of 7 meters height. Be it for business or pleasure, the hotel offers an impressive array of first-class facilities and inventive catering solutions. With 5 award-winning restaurants and 2 lounges, indulge yourself with gastronomic temptations ranging from classical Chinese cuisine to modern Western fusion. The Renaissance Yangtze Shanghai Hotel delightfully indulge every business and leisure guest in unparalleled stay experience by combining Savvy Service with a home away from home feel.

Room Category	ISAKOS Conference Rate
Prime Room	CNY1180+(one breakfast)
	CNY1280+(two breakfast)



#### Notes:

- 1. The above room rates subject to 16.6% service charge & VAT per room per night
- 2. The above room rates are inclusive of one or two buffet breakfast
- 3. Extra breakfast price is CNY178+15% service charge

### 上海扬子江万丽大酒店

上海扬子江万丽大酒店位于上海虹桥高级商业区的中心地带,为您缔造宾至如归的舒适住宿体验。酒店距离顶级会展中心仅数步之遥,邻近众多国内和跨国大公司,无论是处理商务事宜还是休闲度假均十分便捷。酒店拥有面积逾2,000平方米的宴会场地,包括一间高达8米的全新扬子江宴会厅,配备最新的会议设施和技术,适合举办各种会议。上海扬子江万丽大酒店提供丰富多样的一流设施和新颖的各式餐饮,真正商务休闲两相宜。酒店拥有5间屡获殊荣的餐厅和2间酒廊,您可在此尽情品尝经典的中式珍馐与西式风味佳肴,畅享舌尖美味之旅。上海扬子江万丽大酒店提供贴心服务,打造宾至如归的温馨感受,为每位商务和休闲旅客带来无与伦比的舒适住宿体验。。

房间类型	ISAKOS 会议特惠价
高级豪华房	CNY 1180+(包含一份早餐)
	CNY1280+(包含两份早餐)

- 1. 以上价格为人民币价格,每间房/晚需另加收 16.6%服务费
- 2. 以上房价均包含一份或两份早餐
- 3. 额外早餐价格为: CNY178+15% 服务费



## **Shanghai Marriott Hotel City Centre**

The best of Shanghai awaits both inside and outside of the doors of the Shanghai Marriott Hotel City Centre. Our property is situated in the heart of the city, only minutes away from Nanjing Road Pedestrian Street, leading to The Bund, and People Square Metro hub line 1,2 and 8. While exploring Shanghai is easy to do, we've made settling in equally as compelling. Our 720 guest rooms and suites boast expansive city views and include 42-inch LCD TVs and plush designer bedding. If you're staying in an Executive Level suite, enjoy perks like complimentary snacks and beverages, plus access to our business facilities. Other on-site amenities include a full fitness center with an 25-meter indoor lap-pool. And be sure to experience a meal at one of our five innovative restaurants, where you can savor everything from authentic Cantonese cuisine to made-to-order afternoon tea

Room Category	ISAKOS Conference Rate
Deluxe Room	CNY 1,350 net (One Breakfast)
	CNY1,450 net (Two Breakfast)

#### Notes:

- 1. The above room rates are inclusive of one or two breakfast
- 2. Extra breakfast cost CNY240 net per person



### 上海雅居乐万豪酒店

上海雅居乐万豪酒店坐落于繁华的西藏中路,俯瞰上海地理中心 - 人民广场,与各个最佳的文化、娱乐和购物场所近在咫尺。信步可至南京路步行街、人民公园、外滩以及人民广场地铁站。上海雅居乐万豪酒店专为成功商务人士或 休闲旅客提供舒适的居住环境和便捷的设施。700 间客房配备 42 英寸液晶电视、iPod 音乐基座、万豪品牌"Revive"舒适之床、高速无线网络、迷你吧及宽敞的大理石浴室,并提供商务中心、24 小时客房送餐以及礼宾服务。酒店设有 5 间餐厅提供中外美食及本地饕餮,犒赏食客的味蕾。在经历一天劳碌后,宾客可至设施齐全的健身中心放松身心,更有水疗中心提供舒适理疗及护肤体验。

房间类型	ISAKOS 会议特惠价
豪华客房	CNY 1,350 净价(包含一份早餐)
	CNY1,450 净价(包含两份早餐)

- 1. 以上价格为人民币价格
- 2. 以上房价均包含一份或两份早餐
- 3. 额外早餐价格为: CNY240净价



## **Grand Hyatt Shanghai**

Crowning the prestigious 88-storey Jin Mao Tower, Grand Hyatt Shanghai begins on the 53rd floor and rises to the 87th floor. As the company's flagship property in China, Grand Hyatt Shanghai caters to international business travelers by offering a style of service and range of facilities that are second to none.

Unwind in one of the 548 elegant guestrooms at Grand Hyatt Shanghai. These are among the most spacious and refined in the city, with floor-to-ceiling windows and magnificent cityscape views. Each guestroom displays its art deco heritage amid classical Chinese designs. In addition, the rooms are equipped with all the practical and technological essentials of the modern age, including complimentary wireless Internet access. The Grand Club rooms provide exclusive access to the Grand Club Lounge, where guests may enjoy a host of benefits including breakfast service, all-day beverage service, use of private boardrooms and evening cocktails and hors d'oeuvres.

Room Category	ISAKOS Conference Rate
Grand Room	CNY 1,400 + (Single)
	CNY1,600 + ( Double)



#### Notes:

- 1. The above room rates subject to 15% service charge & VAT per room per night
- 2. The above room rates are inclusive of one or two breakfast
- 3. Extra breakfast cost CNY208+15% service charge per person

### 上海金茂君悦大酒店

酒店位于88层高的上海金茂大厦中,曾被2000年吉尼斯世界纪录千禧年版评为"世界最高酒店",大部分客房可欣赏黄浦江及外滩迷人景致。上海金茂君悦大酒店地处上海商业金融区陆家嘴的中心,步行至东方明珠电视塔仅五分钟,距南京路步行街及豫园等购物旅游热点也只有十分钟车程。五十分钟车程可从酒店到浦东国际机场,到虹桥国际机场只需四十分钟。

全新升级的 548 间舒适豪华的客房及套房,选择了简洁时尚的内部装饰,色彩明快,色调温馨,特别为酒店手工订制的地毯图案,写意地呈现出中国汉字"回",似乎寓意着"回家",令人感受到如归家般的温馨亲切。所有酒店住客还可享受免费的酒店全覆盖无线网络接入,更为便捷。超大洗漱区域以银白色大理石为主,干湿分离的空间,配备多个喷头的淋浴塔,浴缸边窗外的迷人夜景近在咫尺,而天空又仿佛触手可及。

房间类型	ISAKOS 会议特惠价
豪华客房	CNY 1,400+(单人)
	CNY1,600+ (双人)

- 1 以上价格为人民币价格,每间房/晚需另加收 15%服务费
- 2 以上房价均包含一份或两份早餐
- 4. 额外早餐价格为: CNY205+15% 服务费



# Hyatt Regency Shanghai Global Harbor

Chic Shanghai Hotel to Connect with More

Experience the vibrant lifestyle of Shanghai within Global Harbor shopping and entertainment hub. Business and leisure travelers can connect with the urban energy at stylish event spaces and sky-high restaurants, and recharge in uplifting guestrooms. At Hyatt Regency Shanghai Global Harbor, you are ideally placed for productivity, relaxation and cultural exploration.

Room Category	ISAKOS Conference Rate
Hyatt Regency Room	CNY 1,200 + (Single)
	CNY1,350 + (Double)

#### Notes:

- 1. The above room rates are subject to 15% service charge and tax
- 2. The price above include one or two person's buffet breakfasts
- 3. Extra breakfast cost CNY150+15% service charge per person



## 上海环球港凯悦酒店

探索上海、连接世界的全新活力酒店

体验魅力都市大上海,畅游购物天堂环球港。上海环球港凯悦酒店地理位置优越,拥有灵活的会议场所与景致的观景餐厅,能够满足商旅客和休闲客的不同需求;精致优雅的客房又能让客人安心休憩。下榻上海环球港凯悦酒店,您将事半功倍,身心舒畅,开启上海文化探索之旅。

房间类型	ISAKOS 会议特惠价
标准客房	CNY 1,200 + (单人) CNY1,350 + (双人)

- 1. 以上价格为人民币价格,不包含 15% 服务费及税
- 2. 以上房价均包含一份或两份早餐
- 3. 额外早餐价格为: CNY150+15%服务费

